

9D6N WONDERS OF AZERBAIJAN

BAKU & QUBA & ABSHERON & GABALA & GOBUSTAN MUD VOLCANO

TRIP INCLUSIVE

- 06 nights' hotel accommodation in Baku
- Daily breakfast at hotel
- ❖ 05 full days sightseeing without entrance fee
- Round trip private service airport-hotel transfer
- English speaking tour guide or driver guide service
- Private Service (Except cruise, flight, train or sightseeing public coach if any involved)

DAY 1 DEPART KLIA

THE JOURNEY GOES ON

DAY 2 Baku (Arrival) 巴库(抵达)

Upon arrival Baku International Airport, local representative will pick up and guided to hotel for check in. Free at own leisure for the rest of the day.

抵达巴库机场后,由当地代表接待,送往入住酒店,自由活动。

DAY 3 Baku - Old City Walking Tour 巴库 - 旧城区景点徒步游 (Breakfast)

Breakfast in hotel, begin the discovery in Baku by a walking tours. Baku is no exception. The Baku Walking Tour begins in the Icheri Sheher and takes tourists on a historical journey through the different eras. From the medieval times of the Islamic Shirvanshahs through the first oil boom and the Soviet Union to the modern day. Highlights include seeing Maiden Tower, learning about the architectural styles in the Old City and getting an enriched historical and cultural experience. Baku is the **Old City or Icheri Sheher** (Inner City) with its fortress walls and Maiden Tower could be more than a millennium old, dating back to

sometime between the 7th and 12th centuries. Today, it's a symbol of the old town. These fascinating structures are in fact included in the UNESCO World Heritage List. Among the new landmarks of Baku one can distinguish the magnificent Flame Towers building, Heydar Aliyev Center and the sports, leisure and entertainment complex, Crystal Hall. You will to visit **Shirvanshahlar Castle**, is the biggest monument of the Shirvan-Absheron branch of the Azerbaijan architecture. The complex contains the main building of the palace, Divanhane, the burial-vaults, the shah's mosque with a minaret, Seyid Yahya Bakuvi's mausoleum, a portal in the east - Murad's gate, a reservoir and the remnants of the bath-house. The palace is depicted on the obverse of the Azerbaijani 10,000 manat banknote of 1994-2006, and of the 10 new manat banknote issued since 2006.Next, stroll through **The Boulevard** along the Caspian is a beautiful, stretches for 3.5 kilometres (2.2 miles) along the Caspian Sea from Freedom Square, opposite House of Government, to Flag Square in the west. Apart from the views, the promenade has an amusement park, mini-Venice, the Baku Eye and several bars and cafés. You'll also pass DALGA Plaza and the Caspian Waterfront Mall in the midsections, providing air conditioning during the hot summers. The area gets active with young families after dark.

Lunch & dinner will be suggest by local guide at your preference and expense.

Return to hotel at the end of the tour.

List of site's admission (Guideline for entrance fee base on per adult/child, subject to change):

Baku Ferris Wheel USD 7

Baku Funikular USD 1

Maiden Tower USD 7.1

Shirvanshahlar Castle USD 5.9

Mugham Center USD 3

Carpet Museum USD 4.2

Boat in Little Venice USD 3

早餐后,将开始我们的巴库徒步旅行。巴库是一个可以让你无限去探索的地方。巴库徒步之旅首先会到巴库内城,带领你们穿越充满不同历史的时代。从中世纪的伊斯兰 Shirvanshahs 统治到第一次石油繁荣和苏联再到现代。少女塔是这段徒步旅行中的亮点,你可了解到巴库的建筑风格,从中体验和获得丰富的历史和文化。巴库又称为巴库老城或内城,其堡垒城墙和少女塔都有可能超过一千年的历史,带你追溯到 7 世纪和 12 世纪的时候。如今,这些都已是巴库老城的象征。这些建筑都被联合国教科文组织列入了世界文化遗产。巴库最新的地标为火焰塔、阿利耶夫文化中心、体育、休闲和娱乐中心,和水晶宫。你将参观希尔万沙宫殿,这是阿塞拜疆 Shirvan-Absheron 分行最大的纪念碑。这座宫殿包括了其主楼-

Divanhane、矩形皇宫、一所穆斯林寺院、皇室成员的寝陵、巴库(当时非常著名的星相家)的坟墓和一间浴室。这个宫殿被描绘在 1994-2006 年阿塞拜疆 10,000 马纳纸币的正面,以及在 2006 年之后发布了 10 张新的马纳特纸币。接着,沿着美丽的**巴库大道漫步**,这个大道沿着里海长 3.5 公里,从巴库自由广场对面的政府大厦直达西部的国旗广场。除了享受美景之外,这条大道上还有游乐园、迷你威尼斯、巴库的摩天轮"Baku Eye"以及几家酒吧和咖啡馆。你还会经过 DALGA Plaza 和里海海滨购物中心,让你在炎热的夏季还有地方好避暑。这区通常都在夜晚天黑之后开始热闹活跃起来。

午餐和晚餐将由当地导游依据你们客人的选择和预算前往餐厅享用。

结束今天美好的一天,返回酒店休息入睡。

景点入门票(入门票依据成人/孩童收费,价格仅供参考,如有更改,恕不另行通知。)

巴库摩天轮 USD 7

巴库索道 USD 1

少女塔 USD 7.1

希尔万沙宫殿 USD 5.9

巴库 Mugham Center USD 3

乘船迷你威尼斯 USD 3



Tour to **Quba** city which is a small city located in **Quba-Khacmaz district of Azerbaijan** on the northeastern slopes of Shahdag ridge about 168 km (2 hours 30 minutes drive) away from Baku not far from Russian border.

During your Quba tour you will see main attractions of the city and wander its orderly grid of quiet leafy streets and admiring the 19th-century houses and distinctive mosques. Notice also the decrepit century-old Gümbəzli hamam (bathhouse) with its big beehive dome. Nizami Park is a pleasant tree-shaded retreat overlooking the broad gravel bed of the Qudiyalçay River. During tour you will have chance to visit town of Krasnaya Sloboda, home to a unique Jewish community with two active synagogues. You can watch Quba's famous carpets being made at Qadim Quba, which also has a delightful boutique selling them along with handicrafts and paxlava (alternating layers of chopped nuts and white, stringy, fried pastry, all saturated in a sickly sweet syrup). Also there is a little History Museum.

Lunch & dinner will be suggest by local guide at your preference and expense. Return to Baku.

The excursion to Quba will be rounded up with a drop-off at the hotel/your place.

今天,我们前往库巴,这座小城位于阿塞拜疆 Quba-Khacmaz 区,Shahdag ridge 东北部约 168 公里,从巴库需 2 小时 30 分钟的路程,离俄罗斯边境不远。 在这趟库巴旅程,你将看到这座城市的主要景点和漫步在安静的绿树成荫街道上,欣赏 19 世纪的房子和独特的清真寺。你也可看到百年的 Gümbəzli hamam,也称为现代的澡堂,有着巨大的蜂窝圆顶。Nizami Park 是个被树木包围的公园,在这里你可以俯瞰 Qudiyalçay River。你还有机会参观 Krasnaya Sloboda 小镇,这里是犹太人的居住地,有着两座犹太教堂。接着,到 Qadim Quba,你可以看到库巴著名的地毯制作过程,还有一些精品店在售卖手工艺品和 Paxlava。Paxlava 是用層層的碎堅果和蜂蜜疊製而成的甜點。接着,这里还有一个小型历史博物馆可以参观。

午餐和晚餐将由当地导游依据你们客人的选择和预算前往餐厅享用。

结束美好的库巴之旅,返回巴库接送至酒店休息。



Start another day to discover **Absheron**, washed by the waters of the Caspian Sea, Absheron is especially famous for its sandy beaches and numerous suburban settlements as well as the developed infrastructure of its hotels, water parks, cafés and restaurants.

The Absheron Peninsula has preserved a number of historical monuments: **the Ateshgah fire temple (XVII-XVIII centuries)**, The 14th Century Nardaran Castle, the Round Castle (1232) and Quadrangular Castle (XII century) in Mardakan settlement, the 14th Century castle in Ramana and others. Ateshgah – a temple of fire worshippers located in Suraxani village. Zoroastrians travelled thousands of kilometers from India to Ateshgah to worship fire coming out of the earth.

Next, a visit to **Denro Park**, a favorite place for locals to enjoy a leisurely stroll, the Dendro Parks serve the purpose of respite. The park is adjoined with some of the main attractions of Baku. It was previously renowned as a botanical garden thus owing to the fact there are several beautiful plants and trees here. Towards the end of the park on its northern side, there is a pseudo-Moorish house referred to as Yesenin museum that accommodates some incredible works of the Russian poet.

Later you will enjoy the view of **Yanar dag** - the infamous burning mountain. In ancient times natural eternal flames were burning in many places of Absheron. Yanar dag was declared State Historical-Cultural and Natural Reserve in order to protect natural monument.

Lunch & dinner will be suggest by local guide at your preference and expense.

Return to Baku. The excursion to Absheron Peninsula will be rounded up with a drop-off at the hotel/your place.

List of site's admission (Guideline for entrance fee base on per adult/child, subject to change):

Atashgah Temple USD 2.4

Yanar dag Burning Mountain USD 1.2

Dendro Park USD 1.8

今天我们去探索**阿布歇隆**,是一个被里海洗刷过的地区,阿布歇隆的沙滩、郊区、以及其繁华的酒店设施、水上乐园、咖啡馆和餐厅等都是极为著名的。

阿布歇隆半岛保留了许多古迹例如: **火的圣坛**、14 世纪的 Nadaran 城堡、1232 年的 Round Castle、 在 Mardakan 地的 12 世纪 Quadrangular Castle 、Ramana14 世纪的 Century Castke 和其他。"Atesgah"是位于 Suraxani 乡村里的一处祭祀圣火的地方。锁罗亚斯得教徒远从印度前往 Ateshgah 朝拜圣火。

接着,前往参观 **Denro Park**, 这里是当地人喜爱的休息地,让人们能感到轻松和放松的心情。Denro Park 和巴库的一些主要景点有连带关系,它曾是一个种植着美丽花草树木的植物园。在公园北方的尽头,有一座被称为 Yesenim 博物馆的 pseudo-Moorish 房子,房子里有着一些俄罗斯诗人的美妙作品。

回途, 您将欣赏到 Yanar dag 的景色 - 臭名昭着的灼热山峰。 在远古时代,阿布歇隆的许多地方都燃烧着自然永恒的火焰。 Yanar dag 被宣布为国家历史文化和自然保护区,以保护天然纪念物。

午餐和晚餐将由当地导游依据你们客人的选择和预算前往餐厅享用。

结束了一天的阿布歇隆和老城之旅,返回巴库接送至酒店休息。

景点入门票(入门票依据成人/孩童收费,价格仅供参考,如有更改,恕不另行通知。)

火的圣坛 USD 2.4

Yanar dag Burning Mountain USD 1.2

Dendro Park USD 1.8



DAY 6 Baku - Gabala Full Day Tour 巴库 - 加巴拉 - 日游

(B)

Get out of the city and explore another nature site of Azerbaijan. Depart from your Baku hotel in a car with a driver and make your way towards Gabala (approximately 3 hours 45 minutes drive). Gabala was the ancient capital of Caucasian Albania. Archeological evidence indicates that the city functioned as the capital of Caucasian Albania as early as 4th century BC. The Ruins of the ancient town are situated 15 km from the regional center, allocated on the territory between Garachay and Jourluchay rivers.

Ride in a historic Lada car to the 'Yeddi gözəl' (Seven Beauties) waterfall. This mountainous waterfall flowing from the highest peaks of the Caucasus Mountains and locates in Vandam village of Gabala. The name of the Seven Beauties (Yeddi Gozal) Waterfall originates from the name of the 7 mountain roads that should pass to reach the waterfall. As the waterfall is completely frozen in the winter, it gets harder to get here. But in spring and summer, tea houses are available on every mountain road, where the guests are

offered a tea set with traditional types of Gabala jam. At the highest point of the waterfall there is a tea house with a special wooden mattress where you can drink tea with the pleasant sound and scenery of the waterfall in the background. The water of the tea is taken from the waterfall and gives a unique taste to it.

Head to Lake Nohur and take a boat trip, eye-catching Lake Nohur with the magnificent view to Caucasus Mountains, fresh air and water is one of the most picturesque places of Gabala. You will be amazed by the beauty of Lake Nohur. The quiet atmosphere and bird sounds create an ideal relaxation environment to escape from the noise of the city. Although swimming in the lake is prohibited (the lake is also used as a reservoir and provides drinking water for Gabala and surrounding regions), it is a perfect place for fishing. Take time to explore the city of Gabala and learn about its history from your guide. Funicular trip above big forest and mountains. The city of Gabala includes all mountainous reliefs of mountainous valley. Bazarduzu (4466m), the highest peak of Azerbaijan, is located in Gabala. Moreover, Tufandag, Bazaryurd and Shahdagh peaks, the most important mountainous parts of the country, are in this region. A visit to Gabaland Amusement Park, It's not quite Disneyland, but Azerbaijan's first theme park is a godsend for local families and has something for all ages.

Lunch & dinner will be suggest by local guide at your preference and expense.

Return to Baku. The excursion to Gabala will be rounded up with a drop-off at the hotel/your place.

List of site's admission (Guideline for entrance fee base on per adult/child, subject to change):

Waterfall Seven Beauties

USD 5.8

Gabaland Theme Park

JSD 12

Tufandagh Summer

THE JOURNEY GOES ON

(Winter Recreation Complex Ropeway) USD 12

Nohur Lake Boat Trip

USD 3

早餐后,从酒店出发前往加巴拉开启全日游,车程约 1.5 小时。加巴拉是高加索阿尔巴尼亚的古都。考古证据表明,该城市早在公元前 4 世纪就是高加索阿尔巴尼亚的首都。古镇的遗址距离中心 15 公里,分布在 Garachay 河和 Jourluchay 河之间。接着,乘坐历史悠久的拉达汽车前往'Yeddigözəl'(Seven Beauties)瀑布。这个多山的瀑布从高加索山脉的最高峰流出,位于加巴拉的万达姆村。 Seven Beauties (Yeddi Gozal)瀑布的名称源于通过瀑布的 7 条山路。瀑布在冬季完全冻结,难以到达。但在春季和夏季,每条山路旁都有茶馆,客人可以在那里享用传统加巴拉果酱的茶点。在瀑布的最高点,有一个用特殊木制坐垫的茶馆,您可以在这个美景下享用茶水,享受宜人的瀑布声和瀑布的风景。这里的泡的茶取自瀑布水冲泡,给人一种独特的味道。之后,前往 Nohur 湖,乘船游览引人注目的 Nohur 湖,欣赏高加索山脉的壮丽景色,新鲜空气和水是加巴拉最美丽的地方之一。 Nohur 湖的美丽让您惊叹不已。安静的氛围和鸟鸣声营造出理想的放松环境,让您远离城市的喧嚣。虽然禁止在湖中游泳(湖泊也被用作水库,为加巴拉及周边地区提供饮用水),但它是钓鱼的理想场所。从导游那里了解它的历史并花点时间

探索加巴拉市。加巴拉市有许多山区浮雕的山谷。 Bazarduzu(4466 米)是阿塞拜疆的最高峰,位于加巴拉。此外,该国最主要的山区 Tufandag,Bazaryurd 和 Shahdagh 峰也在该地区。随后,参观 Gabaland 游乐园,它不是迪斯尼乐园,但阿塞拜疆的第一个主题公园对当地家庭来可说是一个天赐之物,适合所有年龄段的游客。今晚,登入舍基酒店。午餐和晚餐将由当地导游依据你们的选择和预收到餐厅用餐。

景点入门票(入门票依据成人/孩童收费,价格仅供参考,如有更改,恕不另行通知。)

Waterfall Seven Beauties USD 5.8

Gabaland 游乐园 USD 12

Tufandagh Summer

(Winter Recreation Complex Ropeway) USD 12

乘船游览 Nohur 湖 USD 3



DAY 7 Baku - Gobustan Mud Volcano Tour 巴库 - 戈布斯坦泥火山之旅

(B)

Gobustan geographical region is situated in the west-south of Baku. The meaning of the word «Gobustan» is derived from two words «gobu» – «ravine» and «stan» - «place», i.e. ravine area. The word «gobu» is also of Turkic origin and means «a dried up river valley». The tour will start off from **Gobustan Museum** where you will see ancient human bones, work tools used in back to thousand years ago. Then, you will advance to the mountain in order to see real rock paintings in the open air museum. Most people don't travel to Gobustan for the mud volcanoes – they come for the petroglyphs. Petroglyphs are symbolic and figurative 'drawings' made by early humans by chiselling shapes into the patina of exposed rock. Petroglyphic 'art' (crude as it may be) is evidence of the development of symbolic thinking, making it one of the most important artifacts of early human history. Gobustan's petroglyphs date back up to 40,000 years to the

Upper Paleolithic, Mesolithic and Neolithic periods. More than 6,000 individual carvings were discovered here in the 1930s and have been protected through the Gobustan National Park (Gobustan Milli Parkı) ever since. Later on the tour will continue to the **Mud Volcano** which is not far from Gobustan National Museum. Azerbaijan keeps the first place in the world for the number of mud volcanoes. About 300 mud volcanoes are to be found in Azerbaijan – at the shore, in the sea and on islands. During this trip you will get a great chance to see these amazing active volcanoes from very close distance. Mud volcanoes are not really volcanoes at all, but take their name from their resemblance to the molten-lava kind. Mud volcanoes come in all shapes and sizes and many are very small. Because they have no lava and rarely erupt, it's safe to get up close. Lunch & dinner will be suggest by local guide at your preference and expense.

Return to Baku. The excursion to Gobustan will be rounded up with a drop-off at the hotel/your place.

List of site's admission (Guideline for entrance fee base on per adult/child, subject to change):

Gobustan Museum USD 3

戈布斯坦地理区域位于巴库的西南部。 "Gobustan"这个词的含义来源于两个词"gobu" - "ravine"和"stan" - "place",即山沟区域。 "gobu"这个词也是突厥语,意思是"干涸的河谷"。今天的行程将先去到**戈布斯坦博物馆**,在这里可看见几千年前骨骼和生活中使用的工具。随后,将爬上山以便到露天博物馆参观岩石上的画作。其实,大多人不是因为戈布斯坦的泥火山慕名而来,而是为了一睹这些岩画。岩画是早期人类通过将形状凿到岩石的表面制成的。岩画也是具有象征性和代表性的"图画"。岩画可谓远古时期的艺术,是象征古时候人类思维发展的证据。使其成为早期人类历史上最重要的文物之一。戈布斯坦的岩画早在 4 万年前的旧石器时代,中石器时代和新石器时代出现。在 19 世纪 30 年代,有大约 6000 座个人雕塑品被发现。至今仍受戈布斯坦国家公园保护。随后,将展开到距离戈布斯坦博物馆不远的泥火山之旅。阿塞拜疆的泥火山数量高居世界第一。这是因为在阿塞拜疆的岸边,海洋甚至岛屿能发现约 300 座的泥火山。在这次旅行中,您将有机会近距离的看到这些神奇的泥火山。泥火山根本不是真正的火山,之所以命名为泥火山是因为它们与火山熔岩的非常相似。这些泥火山有不同的大小和形状,甚至许多泥火山的体积都非常小。另外,由于泥火山并没有熔岩也不会爆发,所以即使近距离接近也是安全的。午餐和晚餐将由当地导游依据你们客人的选择和预算前往餐厅享用。结束行程以后将乘车回到巴库。

景点入门票(入门票依据成人/孩童收费,价格仅供参考,如有更改,恕不另行通知。)

Gobustan Museum USD 3



DAY 8 Baku (Departure) 巴库 (出境)

(B)

Breakfast serve at hotel, free at own leisure until the meeting time for transfer to airport for flight departure. 早餐后,自由活动。直至约定时间送往巴库机场。

DAY 9 Arrival KLIA

Travel dates : Daily departure basis

Hotel : 3*, 4* & 5* as per traveler's preference and budget

Airline : Emirates/Qatar/Etihad Air

Average Price : RM7599++ per person (Min 2pax to go)

RM7399++ per person (Min 4pax to go)

RM6999++ per person (Min 6pax to go)

*Please contact us as actual price subject to actual travel date & airline seats inventory

For bookings, Please call @ +603-9074 8699//016-2224621



Email: info@reliancepremiertravel.com // reliancepremiertravel@gmail.com

Tel: +603-90748699

Fax : +603-9074 8599

H/P : +6016-222 4621

Website: www.reliancepremiertravel.com

RELIANCE PREMIER TRAVEL

KL Eco City Cheras Outlet

SO-13A-7, Menara 1 46C Jln Suarasa 8/4, Bdr Tun Hussein Onn,

No. 3 Jalan Bangsar 43200 Cheras Selangor, Malaysia.

Kuala Lumpur 59200